
Zápisnica č. 1/2010 
Zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU dňa 20.1.2010 o 14oo hod.  

 
Prítomní:  D. Berkeš, V. Kovár, B. Papánková, V. Polóniová, E. Smrčková, L. Staruch,  

P.Šimon (100 %) 
Za RK: J. Rakytiak 
Hostia: Ing. V. Žúbor, PhD., tajomník fakulty 
    
 
 
Program:  

1. Kontrola uznesení 
2. Informácie z vyšších orgánov.  
3. Prerokovanie výpovede p. Márie Scholtzovej 
4. Hodnotenie stavu financií odborovej organizácie 
5. Príprava výročnej konferencie FOO 

  6. Rôzne 
 
 
1. Kontrola uznesení 
 
Uzn. č. 27/2009  V FOO poveruje V. Kovára a D. Berkeša prípravou zoznamov a distribúciou kariet 

Sphere a informačných letákov ku nim  pre všetkých členov FOO FCHPT 
prostredníctvom úsekových dôverníkov.  

Uzn. č. 29/2009  Výbor FOO poveruje L. Starucha a D. Berkeša zhromaždením fotografií a vytvorením 
fotodokumentácie Stretnutia na webovej stránke FOO. Termín: do konca kalendárneho 
roka.   

Uzn. č. 30/2009  Výbor FOO poveruje B. Papánkovú prípravou článku o stretnutí v časopise Spektrum. 
Uzn. č. 34/2009 Výbor FOO ukladá D. Berkešovi zabezpečiť pre konferenciu FOO miestnosť CH4. 
Uzn. č. 36/2009 Výbor FOO ukladá V Kovárovi pozvať na konferenciu FOO predsedu OZ PŠaV, 

predsedu Združenia VŠ a PRO a predsedov ZO združených v UOO STU.  
Uzn. č. 37/2009 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej pozvať na konferenciu FOO zástupcov vedenia 

fakulty (dekan, prodekan, tajomník) a AS (predseda). 
Uzn. č. 40/2009 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej predložiť na prvom januárovom zasadnutí výboru 

FOO Správu o činnosti výboru FOO za rok 2009 a rámcový plán činnosti na rok 2010. 
Uzn. č. 41/2009 Výbor FOO ukladá E. Smrčkovej predložiť na prvom januárovom zasadnutí výboru FOO 

Správu o hospodárení výboru FOO za rok 2009. 
Uzn. č. 42/2009 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej, E. Smrčkovej a V. Kovárovi vypracovať návrh 

rozpočtu FOO na rok 2010 a tento predložiť na prvom januárovom zasadnutí výboru 
FOO. 

Sú splnené 
 
Uzn. č. 35/2009 Výbor FOO ukladá úsekovým dôverníkom nahlásiť do 19.1.2010 tajomníkovi FOO D. 

Berkešovi (Oddelenie organickej chémie, dusan.berkes@stuba.sk) delegátov za svoje 
úseky.  

Uzn. č. 38/2009 Výbor FOO poveruje úsek č. 5 (Ústav fyzikálnej chémie a chemickej fyziky) 
zabezpečením prezencie a občerstvenia pre delegátov. 

Uzn. č. 43/2009 Výbor FOO odporúča revíznej komisii FOO oboznámiť výbor FOO na jeho prvom 
januárovom zasadnutí so Správou revíznej komisie FOO za rok 2009. 

Uzn. č. 44/2009 Výbor FOO ukladá V. Polóniovej pripraviť na prvé januárové zasadnutie výboru FOO 
návrh delegátov a náhradníkov na konferenciu UOO STU. 

Sa priebežne plnia (viď bod 4 tejto zápisnice) 
 



2. Informácie z vyšších orgánov 
 
B. Papánková informovala členov výboru o programe zasadnutia kolégia dekana fakulty. Podala 
informáciu  o pracovnej zdravotnej službe. Pracovníci PZS s.r.o. Banská Bystrica od 19.1. prechádzajú 
pracoviskami fakulty a preverujú podmienky zaradenia pracovných miest do jednotlivých pracovných 
kategórií a následne budú zaradení aj pracovníci na týchto miestach. S účinnosťou od 1.1.2009 v zmysle 
zákona 474 / 2008 sa platová kompenzácia za sťažený výkon práce zamestnancom vypláca na základe 
vykonávania prác zaradených do kategórií v zmysle zákona 355/2007 Zb. o ochrane podpore a rozvoji 
verejného zdravia. 
V ďalšom informovala, že na fakulte bude  ku koncu februára vymenená stará telefónna ústredňa, ktorú 
vlastnil T-com za novú digitálnu. Na základe ukončenia zmluvy je potrebné odovzdať všetky staré 
telefónne aparáty. Telefónne čísla klapiek budú nové. Napriek redukcii počtu klapiek, Z dôvodu 
bezpečnosti BOZP by mali zostať telefóny v laboratóriach. 

V. Kovár informoval o vyjdení prvého čísla ODBORÁRSKEHO OKA, tentoraz bez zápisnice zo 
zasadnutia V UOO (bude 25.1.2010). Potešil správou, že nová kolektívna zmluva bude podpísaná v piatok 
22.1.2010. Zároveň oznámil, že naša predsedníčka B. Papánková dostala pri príležitosti svojho životného 
jubilea ocenenie od odborového zväzu PŠaV za dlhoročnú úspešnú prácu vo funkcii predsedníčky FOO 
a za prácu v pléne Združenia VŠ a PRO. Srdečne gratulujeme. 
 
Uzn. č. 1/2010:  Výbor FOO poveruje V. Kovára s vystúpením k tomuto bodu v diskusii ku Správe 

výboru na výročnej fakultnej konferencii . 
 

B. Papánková a V. Kovár  usmernili pozornosť členov výboru na problematiku zahraničných aktivít 
združenia VŠ a PRO. Informovali o aktivitách CEDEFOP, o projekte Grundtvig – partnerstvo, kde sa náš 
zväz stal koordinátorm projektu, ktorého názov znie: „Vývoj sociálneho dialógu a kolektívneho 
vzdelávania, ako výstup celoživotného vzdelávania.“ Bližšie informácie o týchto aktivitách možno nájsť 
v „Aktualitách zväzu“.  
 
3. Prerokovanie výpovede p. Márie Scholtzovej 
 
Tajomník fakulty, Ing. V. Žúbor, PhD. informoval V FOO o dôvodoch výpovede zo strany 
zamestnávateľa pani Márii Scholtzovej – pracovníčke dekanátu. Zároveň informoval výbor o ďalších 
aktuálnych otázkach fakulty týkajúcich sa pracovnej zdravotnej služby a spoločného stravovania. 
 
Uzn. č. 2/2010  V FOO prerokoval výpoveď pani Márie Scholtzovej.  
 
4. Hodnotenie stavu financií odborovej organizácie 
 
E. Smrčková predložila výboru FOO Správu o hospodárení výboru FOO ku dňu 31. 12. 2009. Výbor 
prerokoval predloženú správu. Správa tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Uzn. č. 3/2010  V FOO mimoriadne predlžuje termín, do ktorého si úseky môžu prevziať príspevky na 

stravu za rok 2009 do 15.2.2010. Príspevky na stravu za rok 2010 možno čerpať od 
1.6.2010. 

Uzn. č. 4/2010  V FOO rozhodol že peniaze na činnosť môžu úseky akumulovať maximálne 2 roky. 
Uzn. č. 5/2010  V FOO schvaľuje správu o hospodárení za rok 2009 s pripomienkami. 
 
5. Príprava výročnej konferencie FOO 
 
D. Berkeš informoval výbor o pripravenosti výročnej konferencie FOO. 
Návrhy  na delegátov konferencie odovzdala väčšina úsekov.  
Vzhľadom  na to, že niektorým úsekom poklesli stavy členov na nízku úroveň, výbor navrhuje 
reštrukturalizáciu úsekov.  
 



Uzn. č. 6/2010  Výbor FOO poveruje V. Polóniovú prediskutovať možnosti spájania vybraných úsekov 
s dotknutými úsekovými dôverníkmi a predložiť konferencii navrh na nové usporiadanie. 

 
B. Papánková predložila správu o činnosti výboru za rok 2009. Výbor prerokoval predložený materiál  
navrhuje doplniť do správy zúčtovanie starého zostatku Sociálneho fondu za rok 2009.   
 Uzn. č. 7/2010  Výbor FOO ukladá D. Berkešovi zabezpečiť materiály o čerpaní Sociálneho fondu za rok 

2009 a v spolupráci s B. Papánkovou informáciu o nich začleniť do Správy.  
E. Smrčková a V. Kovár predložili výboru návrh rozpočtu FOO na rok 2010. 
B. Papánková navrhla doplniť Zásady použitia fondu sociálnej rezervy o jednorazový príspevok  na 
sociálnu výpomoc pre členov FOO pri narodení dieťaťa vo výške 170 €. 
Uzn. č. 8/2010  Výbor FOO súhlasí s uvedeným návrhom a ukladá  D. Berkešovi zakomponavať tento 

návrh do materiálov konferencie. 
Uzn. č. 9/2010 Výbor FOO schvaľuje návrh rozpočtu ako materiál na výročnú konferenciu. 
 
Konferenciu organizačne zabezpečuje úsek fyzikálnej chémie (miestnosť, prezenčná listina 
a občerstvenie) 
Uzn. č. 10/2010 Výbor FOO ukladá P. Šimonovi a úseku na oddeleniach fyzikálnej chémie a chemickej 

fyziky zabezpečiť organizáciu, pomoc pri prezenčnej listine   a občerstvenie pre 
delegátov a hostí konferencie vo výške 1,5 € na osobu. 

 
V. Kovár a B. Papánková informovali o uzneseniach č. 36 a č. 37/2009. Hostia na konferenciu sú 
pozvaní. V. Kovár upozornil, že v termíne našej konferencie sa uskutoční aj konferencia na SvF, takže 
počet hostí z vyšších odborových orgánov môže byť limitovaný.  
V. Kovár upozornil, že rok 2010 je posledným funkčným rokom súčasného výboru a navrhol doplniť 
materiály konferencie o volebný poriadok pre voľby nového výboru, ktoré by sa mali uskutočniť na jeseň 
2010. 
 Uzn. č.11/2010 Výbor FOO ukladá E. D. Berkešovi zakomponovať Volebný poriadok do materiálov 

konferencie.  
 
Správa revíznej komisie z dôvodu ospravedlnenej neprítomnosti predsedu nebola predložená.   
Kandidátku delegátov na konferenciu UOO predloží V. Polóniová na schválenie výročnej konferencii.   
 
 
6. Rôzne 
 
● V. Kovár predložil list V. Brezovej z úseku fyzikálnej chémie, v ktorom sa ku dňu 31.12.2009 vzdáva 
členstva vo FOO. Výbor sa zaoberal predloženým listom.   

 
Uzn. č.12/2010 Výbor FOO berie na vedomie ukončenie členstva vo FOO prof. V. Brezovej ku dňu 

1.1.2010 a pripomína jej, aby si príslušné finančné náležitosti v súvislosti s týmto 
krokom doriešila s pracovníčkou v učtárni fakulty.   

 
 
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok 9. 2. 2010 o 14oo hod. v knižnici FOO.  
 
 
         Blažena Papánková  
Zapísal: D. Berkeš         predseda V FOO FCHPT STU 


